
Nav de commissie van afgelopen dinsdag het volgende: 

- De VVD ziet de vragen die gesteld zijn door ZLTO als technische vragen die we graag voor de 
raadsvergadering beantwoord zien om te komen tot een finale oordeel vwb het raadsvoostel. We 
zijn benieuwd naar de visie van het college op deze vragen. 

Deze reactie op de brief wordt meegestuurd.  

- Tav de financiering van dit raadsvoorstel: 

Begrijpt de VVD het nu goed dat daar waar gelden meegenomen worden naar de VJN ze 
vervolgens begroot worden in de begroting '26 en daarop volgende jaren? 

Dat is voor de structurele middelen van het beheerbudget (€ 26.000 per jaar) inderdaad het 
geval. De overige middelen is incidenteel geld en zal niet worden begroot in de begroting ’26.  

Verder:  

Het college schrijft: :” Vanwege de verwachte financiële situatie vanaf 2026 worden de gelden 
voor 2026 en 2027 voor incidentele middelen nog niet begroot, maar worden gedekt uit 
toekomstige middelen in de reserve vitaal buitengebied Boekel”. Begrijpt de VVD het goed dat 
mocht blijken dat deze toekomstige middelen voor de reserve VBB uitblijven dit direct 
gevolgen heeft voor de uit te voeren inevsteringen en aldus uitgesteld worden? 

In theorie klopt het dat het uitblijven van toekomstige middelen gevolgen kan hebben voor de 
uitvoering van investeringen. Op basis van de huidige inzichten en bij ons bekende toekomstige 
plannen verwachten wij echter dat deze middelen wel beschikbaar komen, waardoor uitvoering in 
2026 en 2027 mogelijk blijft. Mocht dit toch anders lopen, dan worden onderdelen van het 
uitvoeringsprogramma uitgesteld naar een later moment. 


